
Referat af vandudvalgsmøde søndag 12. 11. 2023 

 

Deltagere: Søren, Peter, Louise og Thomas 

Ref.: Thomas 

1. Nyt medlem Ɵl vandudvalget. 

Der er ikke nogen der har meldt sig, men det har også være med kort frist, hvis der er en der 
melder sig, samles vi igen og snakker om det. 

2. Ny uddannelse af dommere, konkurrenceledere og figuranter. 

Dommere, der er to der har meldt sig Ɵl at blive uddannet Ɵl dommer, sjællandsgruppen har 
planer om at aĬolde vandlejer i pinsen, hvor vi kan uddanne KL og figuranter. 

Vi talte om der skal være en fast antal uddannelser om året, vi overvejer Ɵl næste møde om 
hvor mange der vil være ønskværdigt at uddanne årligt. 

3. Vandregnskab, herunder: Vandøkonomien, udskiŌning af MAT, hvordan er det gået, er der noget vi 
kan gøre bedre eller være obs. på? 

Det ser godt ud for året og vi kommer ud med endnu et overskud. 

Der kan være udfordringer med at få træapporter, Peter undersøger om han har en kontakt 
der kan fremsƟlle dem. 

Det skal endnu engang siges at regninger der skal betales, skal sendes Ɵl Thomas og ikke 
direkte Ɵl kassereren for klubben. 

4. Planlægning af Vandprøver / Lejre 2024 

Jylland har meldt ind på at aĬolde både GoldCup og DM i 2024 

Fyn har meld ind at holde Davinde 3 og 4 august 

Sjælland har meldt ind at aĬolde lejer/prøver i pinsen 

Vi har ikke hørt fra Jylland syd og Falster, Søren kontakter for at høre hvad der er planen for 
2024. 

5. Evt. 

Vi er blevet kontaktet for en aŅlaring om udenlandske prøver gælder som kvalifikaƟon Ɵl 
DM, det er udvalgtes holdning at det kun er danske prøver der tæller som kvalifikaƟon Ɵl DM. 

Vi havde en god snak om den internaƟonale cup. 

 

 

 


